



2301 S Wentworth Ave, Chicago, IL 60616  
 (312) 842-8546  
 info@puitakschool.org

# Fall 2019 After School Pre-School Enrichment Classes

## 學前班秋季課後興趣班

### Preschool (PK3 & JrK) 學前班三歲及四歲

(Sep. 16 – Dec. 13 2019, 二零一九年九月十六日至十二月十三日)

Time 時間	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五
3:10-4:10 PM	<b>Happy Mandarin</b> 歡樂中文  Teacher 教師: Shuyi Feng  Fall Term 秋季 \$165/12 weeks (No class on 10/14)	<b>Pre-Ballet</b> 芭蕾入門  Teacher 教師: Alyssa Leach  Fall Term 秋季 \$182/13 weeks	<b>Munchkin Music</b> 小夥伴的音樂課  Teacher 教師: TBD  Fall Term 秋季 \$175/13 weeks	<b>Pictographic Chinese Characters</b> 有趣的象形文字  Teacher 教師: Shuyi Feng  Fall Term 秋季 \$165/12 weeks ((No class on 11/28)	<b>Acting for Little Storytellers</b> 演藝: 故事演繹  Teacher 教師: Harmony Zhang  Fall Term 秋季 \$140/10 weeks (No class on 11/08, 11/15, 11/29)

## Happy Mandarin 歡樂中文

### Teacher 教師: Shuyi Feng

This class is focused on Mandarin speaking and listening through reading, singing, and games.  
學生將通過閱讀、唱歌和遊戲，練習漢語的聽和說。

## Pre-Ballet 芭蕾入門

### Teacher 教師: Alyssa Leach

This class is an introduction to ballet. It focuses on body movements, simple ballet terminology, and improvisation. Each class will include stretching, barre, movements across the floor, dance games, and improvisation.

本課程是芭蕾的基礎入門課，側重於身體動作，簡單的芭蕾術語和即興。每節課都將包括拉伸、把桿動作、地面動作、舞蹈遊戲和即興舞蹈。

## Munchkin Music 小夥伴的音樂課

### Teacher 教師: TBD

Preschool children in this class will begin developing a love for music as they continue to explore rhythm and sounds through the use of drum, kid's instruments, singing, dancing and music games.

本課程將培養孩子們對音樂的愛好，他們將通過手鼓、兒童樂器、唱歌、跳舞以及音樂遊戲等來探索韻律及聲響。

## Pictographic Chinese Characters 有趣的象形文字

### Teacher 教師: Shuyi Feng

Pictograph is the origin of Chinese character formation. They are the most ancient and the easiest written Chinese words. Students will learn how Chinese words/characters are formed and explore some pictographic characters of nature, animals, body parts, and more.

象形文字是漢字構造的基礎。它們是最古老的，又是最容易學習的漢字。學生將一起探索源自大自然、動物、身體部位等等的象形文字。

## Acting for Little Storytellers 演藝：故事演繹

### Teachers 教師: Harmony Zhang

This class consists of movement and vocal exploration through theater games, singing songs, and active storytelling. Students will explore animal-based movement, different tempos of movement, and the movement of varied characters in stories. Songs and stories will often be drawn from stories in the Bible. Students will learn basic narrative structure and exercise their individual abilities to retell stories from their own lives, as well as comprehend and remember stories taught to them. The goal of this class is to increase the students' confidence through their own voices and bodies to find self-expression and a broader imagination.

本課程將通過戲劇遊戲、歌唱和肢體動作探索如何演繹故事。學生的探索基於動物的動作、不同的律動，以及各種故事角色的動作。歌曲和故事多取材於《聖經》。學生將學習基本的敘事結構，鍛煉獨立能力，從自己的生活中復述故事，並理解和記憶他們學到的故事。本課程的目標是讓學生通過他們自己的聲音和身體提高自信心，以獲得自我表達的能力和更廣闊的想像力。

## PTCS After School Enrichment Program (Fall 2019)

### 培德學校課後興趣班 (2019秋季學年)

#### Registration Form 報名表

Student Name (學生姓名) : \_\_\_\_\_ Grade (年級) : \_\_\_\_\_

Address (地址) : \_\_\_\_\_

Father's Name (父親姓名) : \_\_\_\_\_ Mother's Name (母親姓名) : \_\_\_\_\_

Email Address (電郵) : \_\_\_\_\_ Phone Number (電話) : \_\_\_\_\_

Other Authorized Pick up Persons (其他接送人姓名) : \_\_\_\_\_

#### Enrichment Class 興趣班

Subject 1 \_\_\_\_\_

Subject 2 \_\_\_\_\_

Subject 3 \_\_\_\_\_

Subject 4 \_\_\_\_\_

All classes will be held at the Pui Tak Christian School at 2301 S. Wentworth Ave. Fees are due at the time of registration. A class may be cancelled due to low enrollment. A light snack will be provided for students prior to the start of class. Contact the school office at (312) 842-8546 to register. We apologize but we do not issue any refunds. Thank you.

所有的興趣班都在培德學校內開設 (2301 南永活街)。費用將在註冊時收取。若註冊人數不足人時課程可能會被取消。學生將在興趣班開始前享用簡便小食。您可以致電校務處 (312) 842-8546登記註冊。費用恕不退還。

---

#### For Office Use Only

Total Classes: \_\_\_\_\_

Total Cost: \_\_\_\_\_

Received Date: \_\_\_\_\_

Amount Paid: \_\_\_\_\_

Check Number: \_\_\_\_\_

Received by: \_\_\_\_\_